

U.S. Consumer Product Safety Commission

CPSC Stands for Safety

China Product Hazard Monthly Summary Bulletin

产品危害每月小结简报

April 2022

2022 年四月

The China Product Hazard Monthly Summary Bulletin advises Chinese manufacturers of the most commonly occurring hazards posed by products they produce, such as excessive lead levels in children's products, choking hazards caused by children's upper outerwear garments with drawstrings, and others. More information on specific cases listed below is available by clicking on the link or going to: CPSC's Recalls page.

《中国产品危害每月小结简报》的目的是提示中国厂商注意一些他们生产的产品最常出现的危害,诸如儿童产品含铅过量,儿童上衣外套带拉绳引起的窒息等问题。简报中相关个案的详细情况,可以点击 <u>CPSC's Recalls page</u>,查看公告全文。

<u>22-126</u>	The woven bunny basket's eyes can detach, posing a choking hazard to young
	children.
	兔形编篮 的眼睛会脱落,对幼儿构成气管堵塞危害。
<u>22-743</u>	The weld on the school classroom stack chair's frame can fail, posing a fall
	hazard.
	学校教室拉叠椅椅架 的焊接部分会失灵,构成跌倒危害。
<u>22-125</u>	The air fryers and air fryer ovens can overheat, posing fire and burn hazards.
	空气炸锅和空气炸电烤箱 会过热,构成火灾和烧伤危害。
22-124	The children's pajamas fail to meet the federal flammability standards for
	children's sleepwear, posing a risk of burn injuries to children.
	儿童睡衣不符合美国联邦儿童睡衣阻燃标准,对儿童构成烧伤风险。
<u>22-123</u>	The heated blanket can overheat if left plugged in and powered on for an extended
	period of time, posing fire and burn hazards.
	电热毯接通电源或打开时间过长时会过热,构成火灾和烧伤危害。
22-122	The handle on the ceramic knives can break during use, posing a laceration
	hazard.
	陶瓷刀具 的手把使用中会断裂,构成割伤危害。
<u>22-120</u>	The glue gun can malfunction when plugged in, posing fire and burn hazards.
	胶枪 在接通电源时会出问题,构成火灾和烧伤危害。
	MALE HOME BANK A MILLIANCE LANGE OF THE MALE LAN

22-116

Due to a manufacturing issue, small parts from the toy wood play smart robot buddy and toy wood sensory boards can come loose, posing a choking hazard to young children.

由于制造问题,**木制玩具智能机器人好朋友**和**木制玩具感应板**的小部件会因松脱而掉 落,对幼儿构成气管堵塞危害。